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Białe Błota, dnia 25.05.2022 r. 
BRG.0012.1.5.2022 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota z dnia  
25.05.2022 r. od godz. 13.00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Ilona 
Nowakowska, radna Magdalena Burdanowska, radny Bronisław Balcerowski, radna Aleksandra 
Lubońska, radny Krzysztof Michalak, radny Krzysztof Kocikowski, radny Sławomir Ruge, radna 
Karolina Lachowicz, radny Sławomir Ossowski, radna Maria Wolsztyńska, Zastępca Wójta Paweł 
Zuehlke, Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka, Kierownika Referatu Dróg i Gospodarki 
Odpadami Michał Kostkowski, Skarbnik Gminy Białe Błota Katarzyna Strzygocka-Kowalska. 
 
Nieobecny: radny Henryk Sykut i radna Kamilla Grzelak.  
 
Przewodnicząca Komisji powitała zebranych na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów, 
odczytała pouczenie dotyczące ochrony danych osobowych, sprawdziła obecność i przedstawiła 
tematykę posiedzenia Komisji: 
 

1. Zadania bieżące, zadania majątkowe – omówienie. 
2. Utrzymanie zimowe i letnie dróg – sprawozdanie za 2021 r. Jakie zostały wydatkowane 

środki finansowe na poszczególne zadania. 
3. Przedstawienie i omówienie projektów dróg na terenie Gminy Białe Błota wygasających 

w bieżącym i w przyszłym roku z propozycjami podjęcia działań. 
4. Materiały na sesję. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 2 
Kierownika Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski przedstawił sprawozdanie 
za rok 2021. Przekazał, że została zawarta umowa z firmą na zimowe utrzymanie dróg. Umowa  
została zawarta w roku 2020 i przeszła na rok 2021. Aktualna umowa została podpisana z firmą 
Dromax. W roku 2021 na zimowe utrzymanie dróg  ogólnie wydatkowano 1 253 506,87 zł. 
Kolejnym zadaniem jest czyszczenie ulic, na to zadanie łącznie wydatkowano 125 090 zł. brutto. 
Ponadto wykonywane  jest koszenie traw na poboczach- wydatkowano kwotę 22 394 zł. 
Wypompowywanie wód z wód opadowych na kwotę 111 296 zł jest to kwota niższa w 
porównaniu do roku 2020. Wynika to z faktu, że zostało zlikwidowanych kilka miejsc, które były 
notorycznie zalewane. Innym zadaniem jest kruszenie destrukcji betonu asfaltowego i gruzu 
betonowego. Podjęto decyzję, aby zamówić kruszarkę i rozkruszono gruz, który został 
wbudowany w drogi gruntowe na terenie gminy. Na ten cel wydatkowano kwotę 18 500 zł. 
Kolejnym zadaniem jest konserwacja kanalizacji deszczowej na ten cel wydatkowano kwotę 
56 462 zł, jednak  potrzeby na ten cel są większe. Kierownik referatu omówił również usługi 
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remontowe do których należy bieżące utrzymanie dróg gruntowych na ten cel wydatkowano  
kwotę 87 000 zł w tym: 
- naprawa dróg utwardzonych na które wydatkowano około 489 594 zł. Znaczną część 
pochłonęło zadanie: remont ul. Altanowej. Planowany jest remont ulicy, czyli sfrezowanie 
nawierzchni i wyregulowanie   infrastruktury podziemnej. Planowane  jest również odnowienie 
oznakowania. Odnosząc się do zakupów został wyszczególniony zakup kruszywa. Łącznie na 
kruszywo wydatkowano 474 728 zł.  
Radny Bronisław Balcerowski prosił o naprawę świateł pulsujących przy przejściu dla pieszych na 
skrzyżowaniu  między ul. Gościnną i ul. Żeglarską, światła nie działają od strony wjazdu do 
Łochowa od strony Bydgoszczy.  Mówił również o ul. Grabowej, gdzie  nie ma tam chodnika, a 
działki są zarośnięte trwą  i trzeba wyjechać samochodem, aby nie doprowadzić do kolizji.  
Radny Bronisław Balcerowski proponował ustawienie lustra.  
Radna Maria Wolsztyńska mówiła o złym stanie ścieżki prowadzącej od przepompowni na  
ul. Czerskiej, od skrzyżowania z ulicą Centralną w stronę Kościoła. Mówiła, że tę sprawę zgłosiła 
już miesiąc temu i do chwili obecnej nie widać żadnej reakcji.  
Radna Aleksandra Lubońska wspomniała, że niedawno została  odebrana ulica Betonowa przy 
blokach. W tym miejscu  znajduje się narożnik, który jest notorycznie rozjeżdżany. Pytała, czy 
możliwe jest zniwelowanie zakrętu. Mówiła również, że na odcinku drogi w stronę lasu znajduje 
się zasypana studzienka. 
Radny Bronisław Balcerowski mówił braku oznakowania przejścia dla pieszych na drodze 
powiatowej Szosa Bydgoska od strony wjazdu do Łochowa. 
Radny Sławomir Ossowski ponowił prośbę, aby zająć się ulicą Wierzbową, ul. Opalową i ul. 
Kalinowskiego (ciągiem miejscowości Lipniki i Murowaniec). Zdaniem radnego firma wykonała 
niewiele, bo tylko około 20% uszkodzeń czy zapadlisk zostało usuniętych.  
Radny Krzysztof Michalak pytał o etap budowy ul. Białej. 
Kierownika Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski mówił, że ulica była 
równana na wiosnę. Dokumentacja projektowa  została zatwierdzona organizacja ruchu na tej 
ulicy.  
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka dodała, że ulica Biała w Białych Błotach jest w 
trakcie projektowania, obecny termin jest do końca maja. Wpłynął wniosek od wykonawcy o 
przedłużenie terminu do dnia 30.09. z uwagi na otrzymanie decyzji ZRID.  
Michał Kostkowski odniósł się do łuku przy ul. Betonowej gdzie jest ograniczenie terenowe 
związane z szerokością działki.  
Radna Aleksandra Lubońska zaproponowała, aby odbyć wizję lokalną na ul. Betonowej w celu 
zmniejszenia łuku, co spowodowałoby  nierozjeżdżanie.   
Radny Sławomir Ossowski pytał, czy możliwe jest odbycie wizji lokalnej na ul. Wierzbowej,  
ul. Opalowej i ul. Kalinowskiego w celu stwierdzenia niezbędnych napraw i wskazania ich firmie.  
Kierownika Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski zapewnił, że jest możliwe 
odbycie takiej wizji.  
Ad. 3 
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka zaproponowała omówienie załącznika nr 4 do 
projektu zmian w budżecie Gminy Białe Błota na rok 2022.  



3 
 

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska prosiła, aby tę informację przesłać na tablety 
radnym, ponieważ już wcześniej ten temat został omówiony na Komisji Gospodarki, 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska.  
Radna Maria Wolsztyńska pytała o projekt ulicy Cukrowej.  
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka odpowiedziała, że dokumentacja na ul. Cukrową 
została złożona na ZRID w dniu 22.04 br. Wszczęcie postępowania administracyjnego, termin do 
końca maja. Wykonawca złożył wniosek o przedłużenie terminu. Ostatecznie będzie to koniec 
lipca – sierpień.  
Radny Bronisław Balcerowski zwrócił uwagę, że wycofano  realizację zadania ulicy Gościnnej.  
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka odpowiedziała, że ulica Gościnna została 
„wrzucona” do WPF na rok 2023 – 2024, a z uwagi na to, że gmina otrzymała dofinansowanie, w 
związku z czym planowana realizacja będzie do końca obecnego roku.  
Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska prosiła aby tę informację przesłać radnym na 
tablety.  
Następnie Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka przedstawiła ulice na które wygasa 
ważność decyzji. Do tych ulic należy ulica Ptasia w Murowańcu, odcinek I na zgłoszenie, jest to 
ulica o dł. 500 m. Projekt jest gotowy, zgłoszenie jest ważne do września 2023 r.  
W Białych Błotach są cztery projekty do których należy ul. Ezopa – zgłoszenie ważne do końca 
września 2023r. Jest to ulica ślepa zakończona placem manewrowym, wykonana jako pieszo- 
jezdnia z odwodnieniem powierzchniowym,  
-ul. Olchowa ważność zgłoszenia do końca 2023 r. Jest to pieszo-jezdnia z kostki betonowej z 
kanalizacją deszczową i 7 miejscami postojowymi.  
-Ulica Żaków ważność zgłoszenia kończy się z końcem 2023 r. Jest to ulica z placem 
manewrowym zakończona ślepo, wykonana z kostki betonowej jako pieszo-jezdnia i kanalizacją 
deszczową. Do wykonania pozostała kanalizacja deszczowa na ul. Baryckiej, ul. Chlebowej, ul. 
Barwnikowej i ul. Czerskiej. Jest to kanalizacja deszczowa plus roboty odtworzeniowe 
nawierzchni. Ważność projektu do końca 2023 r.  
-Ulica Bagatela i ul. Bałkańska, ważność zgłoszenia do grudnia 2023 r. Jest to ulica z kostki 
betonowej, pieszo- jezdnia z kanalizacją deszczową.  
-Ścieżka pieszo- rowerowa przy ul. Nakielskiej w Łochowicach, został wyłoniony wykonawca i 
prace zostaną zrealizowane.  
-Ulica Cyprysowa, prace będą kontynuowane, 
-Ulica Gościnna pozwolenie jest do września 2023 r.  
Radny Sławomir Ossowski pytał czy kierownik referatu będzie wnioskować do budżetu na 2023 r 
o zabezpieczenie środków na budowę ulic którym wygasają projekty lub zgłoszenia.  
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka zapewniła, że będzie składać wnioski  o wpisanie 
tych ulic  do projektu budżetu na rok 2023.  
Radny Sławomir Ossowski mówił o ul Ptasiej na którą zostały wykonane  dwa kosztorysy 
inwestorskie, jeden był na kwotę 3 900 000 zł na odcinek 500 m, a drugi był na 2 900 000 zł. 
Anna Bromka mówiła, że z ostatniego kosztorysu inwestorskiego jest to cena 2 900 000 zł. 
Radny Sławomir Ossowski prosił o podanie wyceny pozostałych ulic.  
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka odpowiedziała, że na ulicę Ezopa, ul. Olchową i ul. 
Żaków po dokonaniu szacunków w referacie byłyby to kwoty między 150 000, a 200 000 zł za 
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jedną ulicę, są to ulice krótkie. Ulica Bagatela, ul. Bałkańska kosztorys jest na kwotę 1 450 000 zł 
na obie ulice.  
Następnie rozpoczęto omawianie projektów uchwał w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034. 
Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka omówiła zmiany w zakresie inwestycji znajdujących 

się w projekcie uchwały do których należy m. in: przebudowa i modernizacja obiektów mostowych 

przy ul. Śluzowej w Prądkach, 

- przebudowa drogi gminnej ul. Gościnnej w Łochowie, środki zostały zdjęte z zadania  nr 93 z 

projektu i budowy ulicy Pogodnej w Cielu wraz z kanalizacją sanitarną.  

Następnie Skarbnik Gminy Białe Błota Katarzyna Strzygocka-Kowalska omówiła projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2022, wskazując  kwoty, które 

składają się na deficyt budżetu wynoszący 33 402 899,79 zł. Deficyt zostanie sfinansowany z tytułu 

emisji obligacji komunalnych w wysokości 21 719 722, 59 zł.,  co stanowi obecnie plan. Deficyt jest 

zabezpieczony środkami z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 5 356 523,80 

zł. Wolne środki z roku 2020 w wysokości 6 326 653,40 zł.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie budżetu Gminy Białe Błota na 2022 rok.  

Głosowanie: 
Radny Bronisław Balcerowski- za 

Radna Magdalena Burdanowska- za 

Radna Kamilla Grzelak- nieobecna  

Radny Krzysztof Kocikowski- nieobecny  

Radna Karolina Lachowicz- za 

Radna Aleksandra Lubońska- głos wstrzymujący 

Radny Krzysztof Michalak- za 

Radna Ilona Nowakowska- za  

Radny Sławomir Ruge- za 

Radny Sławomir Ossowski- za 

Radny Henryk Sykut- nieobecny 

Radna Maria Wolsztyńska- za 

Następnie Kierownik referatu Inwestycji Anna Bromka  omówiła zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wskazując na dodanie  zadania inwestycyjnego  pod nazwą  modernizacja, 

przebudowa, rozbudowa, nadbudowa budynku Urzędy Gminy Białe Błota przy ul. Szubińskiej 7 

w Białych Błotach z kwotą 50 000 zł w 2022r i 250 000 zł w 2023 r. W związku z koniecznością 

ponownego ogłoszenia postępowania przetargowego na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla przedmiotowego zadania i terminem realizacji wykraczającym poza rok 2022 

wystąpiła konieczność dokonania korekty środków zabezpieczonych na realizację w 2022 roku i 

dodania tego zadania do WPF na rok 2023 zwiększając tę kwotę. Średnia cena ofert po 
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pierwszym postępowaniu wyniosła około 337 000 zł brutto. Kolejnym zadaniem jest projekt i 

budowa ul. Pogodnej w Cielu wraz z kanalizacją sanitarną. W związku z przedłużającą się 

procedurą projektowania ul. Pogodnej w Cielu wraz z kanalizacją sanitarną wystąpiła 

konieczność dokonania korekty środków zabezpieczonych na realizację przedmiotowego 

zadania wprowadzając je do WPF na rok 2023-2024 z uwagi na limity finansowania w 2023 r. 

- Budowa ulicy Gościnnej w Łochowie. W związku z tym, że dokonano otwarcia ofert na  

ul. Gościnną, termin realizacji jest 6 miesięcy od dnia podpisania umowy. Środki zostały 

wyzerowane z WPF „przerzucając” je na ul. Pogodną, a z ul. Pogodnej z budżetu „wrzucając” do 

budżetu na ul. Gościnną.  

- Projekt i budowa ul. Diamentowej w Lisim Ogonie. W związku z otwarciem ofert, które odbyło 

się 9 maja na opracowanie dokumentacji ul. Pogodnej i terminem realizacji tego projektu, który 

wynosi 18 miesięcy od dnia podpisania umowy, czyli przypada na grudzień 2023 r. zasadnym 

było zmniejszenie w WPF z 2023r. zabezpieczonych środków o 900 000 zł i przeniesienie ich do 

WPF na rok 2024 celem kontynuowania realizacji zadania.  

W formie zdalnej na posiedzenie komisji połączył się radny Krzysztof Kocikowski. 

Kontynuując Kierownik Referatu Anna Bromka mówiła, że kolejnym zadaniem jest projekt  

ul. Drzewnej w Białych Błotach na odcinku od ul. Chlebowej do ul. Gościnnej. W związku z 

otwarciem ofert, które odbyło się 9 maja na opracowanie dokumentacji projektowej z terminem 

realizacji projektu 18 miesięcy od dnia podpisania umowy przypadający na grudzień 2023 r. 

zasadnym jest zmniejszenie w WPF na 2024 rok zabezpieczonych środków o 100 000 zł i 

przesunięcie ich na rok 2023 z uwagi na rozliczenie zadania z wykonawcą.  

- Projekt pieszo-jezdni na ul. Przylesie w Cielu. W związku z trwającym przygotowaniem 

dokumentów koniecznym do wszczęcia procedury przetargowej na wykonanie dokumentacji 

projektowej i zaplanowanym terminem  18 miesięcy od dnia podpisania umowy zasadnym jest 

zmniejszenie w WPF z 2023 r. zabezpieczonych środków o 100 000 zł i wniesienie ich do WPF na 

2024 r.  

- Projekt i budowa ul. Ogrody w Cielu na odcinku 100 m od ulicy Osiedle do posesji nr 3 wraz z 

miejscami postojowymi. W związku z otwarciem ofert postępowania prowadzonego w trybie 

zapytania ofertowego, które odbyło się 5 maja br. na opracowanie dokumentacji projektowej 

dla przedmiotowego zadania i terminem realizacji przyjętym na 14 miesięcy od dnia podpisania 

umowy, środki zabezpieczone w budżecie są niewystarczające na realizację. Wobec czego 

zasadnym jest zwiększenie zabezpieczonych środków w WPF na 2023 rok o 35 000 zł celem 

dokonania wyboru wykonawcy i realizacji zadania. Na to zadanie wpłynęła jedna oferta na 

kwotę około 55 000 zł wobec czego środki zostały zwiększone o kwotę 35 000 zł w celu 

dokonania wyboru wykonawcy, 

- Modernizacja głównej przepompowni ścieków i obiektów mechanicznego oczyszczania ścieków 

w Białych Błotach. Na etapie prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

okazało się, że środki zabezpieczone w budżecie są niewystarczające na realizację. Na realizację 
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przedmiotowego zadania gmina otrzymała promesę w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

na kwotę 10 250 000 zł. W postępowaniu przetargowym wpłynęła jedna oferta na kwotę brutto 

niespełna 13 mln zł. W celu wyboru wykonawcy wykorzystania środków zewnętrznych z 

funduszu koniecznym było zabezpieczenie środków na tym zadaniu.  

- Modernizacja i rozbudowa punktu  selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Białych 

Błotach. Z tego zadania zostaną ściągnięte środki na modernizację przepompowni ścieków.  

- Przebudowa i modernizacja obiektów mostowych na ulicy Śluzowej w Prądkach, jest to korekta 

WPF, zmiana wynikająca ze zmiany w budżecie, czyli zmniejszenie na rok 2022 do kwoty  

365 000  zł.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska poddała pod głosowanie projekt uchwały zmian w 

WPF  

Głosowanie: 
Radny Bronisław Balcerowski- za 

Radna Magdalena Burdanowska- za 

Radna Kamilla Grzelak- nieobecna  

Radny Krzysztof Kocikowski- za  

Radna Karolina Lachowicz- za 

Radna Aleksandra Lubońska- brak głosu 

Radny Krzysztof Michalak- za 

Radna Ilona Nowakowska- za  

Radny Sławomir Ruge- za 

Radny Sławomir Ossowski- za 

Radny Henryk Sykut- nieobecny 

Radna Maria Wolsztyńska- za 

Ad. 5 

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska pytała o termin wpływu podatków do gminy od  

nowo powstających dużych firmy na terenie gminy. 

Skarbnik Gminy Białe Błota Katarzyna Strzygocka-Kowalska odpowiedziała, że podatki od firmy 

Hillwood od 2023 roku, Panattoni jeżeli nic nie ulegnie zmianie  to od 2024 roku. 

Radny Krzysztof Kocikowski mówił o trwającej od miesiąca  awarii oświetlenia na ul. 

Przyrodniczej.  

Zastępca Wójta Paweł Zuehlke odpowiedział, że w tej sprawie interweniował w służbach 

drogowych i zgłoszenia od służb drogowych zostały wystosowane. Stwierdził, że bezpośrednio 

skontaktuje się z firma Enea.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska pytała w jakim zakresie RIO zakwestionowało 

uchwałę z 29.03.2022r.  

Skarbnik Gminy Białe Błota Katarzyna Strzygocka-Kowalska mówiła, że uchwała Kolegium RIO w 

Bydgoszczy z dnia 25 kwietnia 2022r.,  dotyczy wprowadzonych w części normatywnej projektu 
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zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu paragrafu 13 i 14. RIO upomina, aby 

dostosować zapisy limitu zobowiązań, jak i upoważnienia wójta do kwot, które zostały 

przegłosowane na sesji w miesiącu styczniu i marcu. Czyli zwiększenie deficytu o kwotę 450 000 

zł i zmniejszenie o kwotę 180 000 zł o nieprzyjęcie zadania związanego z inwestycją w GCK.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska mówiła o przystanku przy ul. Akacjowej w Lipnikach. 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka  zaprosiła przewodniczącą komisji do Referatu 

Inwestycji w celu okazania posiadanej dokumentacji projektowej i wskazania przez  

przewodniczącą komisji lokalizacji, która byłaby zasadna wówczas  zostanie wniesiony wniosek 

do projektu budżetu na przyszły rok. 

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska mówiła, że przystanek stoi przy ul. Akacjowej.  

Z odpowiedzi wójta wynika, że dwa przystanki znajdują się w drodze powrotnej i autobus linii 92 

będzie powracał drogą serwisową.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska przedstawiła terminy i tematykę 

posiedzeń Komisji Budżetu i Finansów na III kwartał 2022 roku.  

24 sierpnia 2022 godz. 13:00 
1. Informacja dot. realizacji projektów kontynuowanych i nowo rozpoczętych z udziałem 

środków zewnętrznych. 

2. Informacja nt. przygotowania szkół pod względem finansowym i technicznym do roku 

szkolnego 2022/2023 z uwzględnieniem, którzy posiadają statut uchodźcy. 

3. Plan finansowy środków otrzymany z funduszu pomocy w celu finansowania lub 

dofinansowania realizacji zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy. 

4. Materiały na sesję.  

Radny Sławomir Ossowski zwrócił uwagę, że na następne posiedzenie komisji odbędzie się w 

zmienionym składzie osobowym  komisji, ponieważ na sesję przygotowany jest projekt uchwały 

zmieniający skład ilościowy  Komisji Budżetu i Finansów.  

Radny Bronisław Balcerowski stwierdził, że można zawsze dokonać korekty planu.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska mówiła, że tematyka związana z budżetem gminy 

została uzgodniona z Skarbnikiem Gminy.  

Następnie poddała pod głosowanie zaproponowany plan pracy na III Kwartał.  

Głosowanie: 
Radny Bronisław Balcerowski- za 

Radna Magdalena Burdanowska- za 

Radna Kamilla Grzelak- nieobecna  

Radny Krzysztof Kocikowski- za  

Radna Karolina Lachowicz- za 

Radna Aleksandra Lubońska- za 

Radny Krzysztof Michalak- za 

Radna Ilona Nowakowska- za  

Radny Sławomir Ruge- za 
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Radny Sławomir Ossowski- za 

Radny Henryk Sykut- nieobecny 

Radna Maria Wolsztyńska- za 

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska  przedstawiła plan na miesiąc wrzesień 2022r.  
21 września 2022 godz. 13:00 

1. Informacja nt. zaawansowania realizacji zadań inwestycyjnych zapisanych w budżecie na 

2022 

2. Realność budżetu na 2022 – czy plan  wydatków zabezpiecza koszty realizacji zadań 

bieżących w związku z szybkim  tempem wzrostu inflacji. 

3. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu za I-wsze półrocze 2022 

Głosowanie: 
Radny Bronisław Balcerowski- za 

Radna Magdalena Burdanowska- za 

Radna Kamilla Grzelak- nieobecna  

Radny Krzysztof Kocikowski- za  

Radna Karolina Lachowicz- za 

Radna Aleksandra Lubońska- za 

Radny Krzysztof Michalak- za 

Radna Ilona Nowakowska- za  

Radny Sławomir Ruge- za 

Radny Sławomir Ossowski- za 

Radny Henryk Sykut- nieobecny 

Radna Maria Wolsztyńska- za 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokół na podstawie nagrania sporządziła: Anna Cabańska  

 
 
Przewodnicząca Komisji  
     
   Ilona Nowakowska 

 

 

 

 

 

 

 

 


